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Anthony Cohen makes a distinct break with earlier approaches to the study of
community, which treated the subject in largely structural terms. His view is
interpretive and experiential, seeing the community as a cultural field with a complex
of symbols whose meanings vary among its members. He delineates a concept
applicable to local and ethnic communities through which people see themselves as
belonging to society. The emphasis on boundary is sensitive to the circumstances in
which people become aware of the implications of belonging to a community, and
describes how they symbolise and utilise these boundaries to give substance to their
values and identities.
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看看人類學家是怎麼黑社會學家的(芝加哥學派)。作者認為社區是人們生活的意義的載
體，是一種內心價值和認同的符號。而不是Park說的“只要人們地理上的鄰近和交通，
就會有共同行動 #社區發展#理論

-----------------------------
难得的辩证看待，而非功能看待，挑战了结构，非常好，问题是依然无法逃脱symbolic
的局限:与现实物质世界的二分，想知道如何克服局限吗，来看空间辩证法吧

-----------------------------
是一本关于社会群体的书，涉及社会群体建立的标志，人如何建立价值观以及对于不同
事物的理解是通过群体价值观的内在传播，现代世界全球化对于群体文化的冲击。基于
大量社会学家人类学家在全世界各地搜集的文化群体的数据和调查，论据很有说服力。
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